

校对清单

对比基准机图

商标标注颜色/尺寸

参考编码

	1	2	3	4	5	6
A	项目					
	库					
	文件名					
B						
C						
D	封面					封底
E	技术要求 (版本号: E, 2017-03) 1.此说明书为客牌“ MIDEA ”的说明书, 为全新客户提供版本) 2.说明书封面及内页商标如图所示, 颜色为: 黑白印刷 (未注字体和图案印刷颜色为黑色) 3.该说明书的幅面大小为: 285*190mm 4.适用于客牌“ MIDEA ”的“ 窗机 ”机型 5.产品应符合QMK-J036.1010 《产品说明书技术条件》 的有关要求。 6.有RoHS指令要求的物料应符合QMK-J000.1002 《产品中限制使用有害物质的技术标准》。 7.有REACH要求的物料应符合QMK-J000.1008 《REACH法规要求技术标准》。					
F	technical requirement(Ver.: E, 2017-03) 1. This manual(or similar material) is ____brand, which is to change the basic manual's trade mark, model and data. (Or: providing edition to new customer) 2. The front page and inside page trade mark are dimensioned in the drawing above(or similar material) , the color is Pantone: (undimensioned font and pattern printing color is black) 3. The manual's dimension is:(directly list the actual dimension width * hight,common occasion is A4) 4. This manual is available to the ____brand's ____unit. 5. Finished manuals shall comply with the relevant requirements QMK-J036.1010 technical requirementsfor Product Manual. 6. Materials subject to RoHS shall comply with QMK-J000.1002 Technical Standard for Restricted Hazardous Substance in the Products of MIDEA. 7.Materials subject to REACH shall comply with QMK-J000.1008 Technical Standard for REACH of MIDEA.					
G	A/1:更改内容					16120300A28654
H					窗机	
					MIDEA-KC18/N8Y-BKB(CK0)-0301 (加拿大沃尔玛,英法双语,23销年) (X编码)	
	A	1	MD2022111530116	李晓庆	2022.11.15	安装使用说明书
	标记	处数	更改文件号	签 字	日 期	
	绘 图	李晓庆	审 核	吴烈秀	图 样 标 记	重量
	设 计	李晓庆	标 准 化	林灿荣	比 例	1:1
	校 对		审 定		共 1 页	
	会 签	／	日 期	2022.11.12	第 1 页	
	1	2	3	4	5	6

广东美的制冷设备有限公司